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P R O T O K O L L  F Ö R T  V I D  S A M M A N T R Ä D E  

M E D  N O R R M A L M S  H A N D I K A P P R Å D   
 

 

Tid: måndag den 8 februari 2010 kl.15.00 -16.30  

Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning, Tulegatan 13,  

sammanträdeslokal Tule. 

  

Justeras 2010………… 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2010………… 

 

 

Eva Serneblad   

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, ordförande  DHR 

Jan Delvert   RTP 

Eva Serneblad   R    

Malin Tjernell Prioset  RBU 

Mikael Josephson  sekreterare 
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Förhindrade att närvara 

Teresa Melin, v. ordförande  Astma & Allergi 

Ulla Elfving Ekström  IFS 

Monicka Zachari   SRF 
 

Tjänstemän 

Siw Lideståhl, avdelningschef  

Anders Lindgren, avdelningschef – punkt 6 

Michael Bergman, lokalintendent – punkt 13 

 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och ordförande hälsade alla välkomna.  

 

2. Val av protokolljusterare  

Eva Serneblad valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

3. Presentation av gamla och nya ledamöter. 

Rådets båda nya ledamöter Malin Tjernell Prioset, som representerar 

Föreningen för Rörelsehindrade Barn och Ungdomar i Stockholms län, 

(RBU) och Jan Delvert, som representerar Personskadeförbundet RTP, 

samt övriga mötesdeltagare presenterades. Jan har tidigare varit 

yrkesverksam i SRF. 

 

4. Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Mötets handlingar har 

presenterats på tillgängliga media.  

 

5. Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

Tillvägagångssätt vid protokolljustering, punkt 12 på dagordningen, gicks 

igenom.  
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6. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 11 februari 

Siw Lideståhl redogjorde för ärenden på stadsdelsnämndens sammanträde. 

Stadsdirektör Irene Svenonius kommer att tala om stadens vision 2030. 

Dagordningen innehåller även årsredovisning 2009, tidigare kallad 

verksamhetsberättelse. Den 22 april kl. 18.30 har nämnden som tema 

”presentation av pensionärsrådet och handikapprådet”. Rådet kommer 

förbereda denna presentation vid kommande sammanträden.  

 

Anders Lindgren redogjorde för detaljplan Citybanans huvudingång, 

Orgelpipan 6 vid Vasagatan/Klarabergsgatan. Citybanan är till för 

pendeltågen och tas i bruk 2017. Huvudingången kommer vara 

tillgänglighetsanpassad utifrån stadens normer. Rådet gör Anders 

uppmärksam på att tjänsteutlåtandet inte nämner begreppet 

”tillgänglighetsanpssning”. Förvaltningen kommer framöver vara 

uppmärksam på att även tillgängligheten omnämns i tjänsteutlåtanden av 

detta slag.  

 

Kallelse till rådets sammanträden kommer skickas ut under onsdagen före 

sammanträdet för att säkerställa att dagordningen till nämndens 

sammanträde har hunnit bli fullständig.  

 

7. Årsredovisning 2009 (tidigare kallad verksamhetsberättelse) 

Norrmalms underskott under 2008 har under 2009 övergått till en budget i 

balans. Inbesparingar har bl.a. gjorts på administrativ personal och lokaler. 

Nämndmål som rör försörjningsstöd och minskad sjukfrånvaro har varit 

svåra att uppfylla. Redovisningen är snyggt och tydligt uppställd, anser 

Louise. Verksamhetsplan 2010 har behandlats vid rådets sammanträde i 

december 2009. 

 

8. Planering av vårens möten.  

Den 15 mars är funktionshinderinspektörerna, Ann-Kristin Sandebjer och 

Lena Tengvall, inbjudna att komma och  berätta om sitt arbete. .Den 19 

april är funktionshinderombudsman Riitta-Leena Karlsson inbjuden att 

redogöra för uppföljningen av det handikappolitiska programmet.  
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9. Handikapprådets budget 2010 

HK-rådets budget för 2010 är den samma som för 2009 d.v.s. 40 tkr.  

Mikael har tagit fram en budgetprognos för 2010. 

 

10. Arbetsgupp för planering av fortsättning på tillgänglighetsdagen 

den 8 oktober förra året 

Denna fråga kommer vara lämplig att ta upp i samband med att 

handikapprådet presenteras vid nämndsammanträdet den 22 april. Punkten 

förs upp på rådets dagordning vid sammanträdena i mars och april. Rådets 

medlemmar är välkomna med förslag.  

 

11. Upphandlingen inom området funktionsnedsättning  

Avtal tecknas under innevarande vecka med följande utförare: 

- Grupp och servicebostäder: Carema Orkidén AB 

- Daglig verksamhet: Amygdalus AB 

- Neuropsykiatriska stödteamet: Stöd- och resursgruppen i Stockholm  AB. 

  

Norrmalm fick sju anbud på grupp- och servicebostäder, på daglig 

verksamhet fick förvaltningen två anbud och på Neuropsykiatriska 

stödteamet fem anbud. I de båda första upphandlingarna har anbudens 

kvalitet fällt avgörandet. I upphandlingen av Neuropsykiatriska stödteamet 

var priset den avgörande faktorn. Alla inkomna anbud klarade de 

grundläggande kvalitetskraven och krav gällande ekonomisk ställning.   

 

Förvaltningen förbereder hur vi på bästa sätt ska kunna följa upp dessa 

verksamheter efter det att de övergått till nya utförare den 1 juni 2010. 

Avtalstiden är för grupp- och servicebostäder samt daglig verksamhet 4 år 

med möjlig förlängning i 2 plus 2 år. För det Neuropsykiatriska stödteamet 

är avtalstiden 2 år med möjlig förlängning i 1+1 år.  

Upphandlingen av socialpsykiatrin är framflyttad tills vidare. 
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12. Justering av protokoll 

Protokollet sänds med e-post eller faxas till dem som har att justera detta, 

alternativt är protokollet tillgängligt hos vakten tisdag e.m. och onsdag 

f.m. Onsdag e.m. ska justerat protokoll till nämndsekreterare.  

 

13. Lokalernas tillgänglighet  

Lokalintendent Michael Bergman redogör för tillgänglighetsinventering av 

förvaltningens lokaler på Tulegatan 13. Det är i första hand så kallade 

”enkelt avhjälpta hinder” som kommer att åtgärdas. I beaktande ska vi ha 

att fastighetsägaren kan ha invändningar mot föreslagna åtgärder och att 

huset har viss K-märkning. Michael föreslår att två av rådets ledamöter 

deltar i inventeringen under eftermiddagen den 16 mars, för att utifrån sina 

erfarenheter lämna synpunkter på lokalerna. Mötet föreslår Louise samt 

Monicka – ordförande tillfrågar Monicka.  

 

14. Anmälan av inkomna handlingar  

Inkomna handlingar har sänts ut till rådets ledamöter med post. 

Ordförande önskar att inkomna handlingar listas.  

 

15.  Övriga frågor 

Kan rådets ledamöter ges en fortbildning där uppdraget och dess 

möjligheter tydliggörs? En fråga som bland annat kan tas upp med 

funktionshinderombudsmannen den 19 april och stadsdelsnämnden den  

22 april.  

 

16. Mötets avslutande – nästa sammanträde måndag den 15 mars. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Mikael Josephson 

sekreterare i rådet 


